
Rondvraag
Commissievergadering Samenleving en Bestuur d.d. 7 juli 2022

Inleiding: uitblijven antwoord op de schriftelijke vraag ID nr. 16 - 
Verkeersveiligheid parallelweg Volkelseweg - Uden.

Op 18 mei jl. hebben wij vanuit PRO schriftelijke vragen gesteld met als onderwerp 
‘Verkeersveiligheid parallelweg Volkelseweg - Uden’.

De einddatum voor de beantwoording van deze vragen, uiterlijk 18 juni 2022, is nu inmiddels 
al bijna drie weken verstreken. Tot op heden hebben wij nog geen antwoord of enige andere 
reactie vanuit het college mogen ontvangen.

Onze vragen hebben tevens betrekking op het uitblijven van antwoorden op eerdere vragen 
en meerdere e-mailberichten van een inwoner van onze gemeente. Dit weegt zwaar voor ons 
en is daarom reden om deze rondvraag te agenderen in de commissie S&B.

De afgelopen tijd is er veel gezegd en geschreven over de dienstverlening binnen de 
gemeente Maashorst. Het verbaast ons dan ook zeer dat beantwoording, zelfs langs deze 
procedurele, politieke weg via de raad, uitblijft. Dit is niet de dienstverlening die wij voor onze 
inwoners voor ogen hebben.

Tevens hebben onze vragen betrekking op het proces van inwonerparticipatie. 
Inwonerparticipatie staat bij PRO altijd hoog op de agenda. Maar ook op dit punt laat het 
college de inwoners van onze gemeente in dezen danig in de steek. Er zijn destijds beloftes 
gedaan, en beloftes zijn er om nagekomen te worden.

Vragen:
1. Kan de portefeuillehouder aangeven wanneer wij de antwoorden op onze vragen mogen 

verwachten?
2. En kunnen wij ervan uitgaan dat dit nog voor het zomerreces zal zijn?

Ondertekening:
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